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Levi Hogendoorn
facebook.com/levi.hogendoorn.5/posts/3220646194870123

Objectief

Wat is de definitie van “objectief”? Ik vond onder andere deze betekenis:

“Wat gebaseerd is op waarneembare en onafhankelijk verifieerbare feiten, en niet op

persoonlijke indrukken of meningen.”

Waarom vroeg ik me dit af? Omdat ik volgende passage vond in het verslag van de

gemeenteraad van 1 December jongstleden.

“Spreker licht de resultaten zoals besproken op de bewonersavond toe. Hij geeft aan dat

de levering van warm tapwater in 2021 verbeterd is ten opzichte van 2020. Dit geldt

eveneens voor de levering van koude. Met betrekking tot de waterkwaliteit geeft hij aan

dat drinkwater en systeemwater worden gemonitord door twee externe partijen. Beide

voldoen momenteel aan de normen en er is aldus sprake van een verbeterslag. Hij licht

toe dat Eteck verder de service probeert te verbeteren, omdat deze de afgelopen jaren

onder de maat was.”

Ik werd getriggerd door de uitspraak dat “beide voldoen aan de normen”. Want is dit nu

een objectieve of subjectieve uitspraak. Zoals het er staat zou het objectief moeten zijn

want het wordt gemonitord door twee externe partijen. Daarnaast gaat het over normen

dus is het meetbaar.

Wel apart want diezelfde gemeente en Eteck communiceren naar elkaar en naar bewoners

dat er geen normen zijn maar alleen richtlijnen. Met daarbij benadrukt dat ze niet officieel

zijn. Maar goed er zijn dus twee externe partijen die het monitoren dus het zal wel goed

zitten….toch? Dan zijn vast wel de bijbehorende rapportages toegevoegd? Hmm nee…dan

zelf maar wat research doen. En toen ik die rapportages boven water kreeg schok ik toch

wel enigszins. Want die 2 externe bedrijven zijn helemaal niet zo te spreken over de

kwaliteit van het water. Om mijn mening objectief te maken zal ik de meting van de

laatste keer toevoegen. Voor de geïnteresseerden heb ik eventueel alle metingen.

Waarom dit stuk?

Omdat ik vind dat deze passage in het officiële verslag subjectief is. Getoetst op aannames

en mooie woorden zonder een feitelijke onderbouwing. Terwijl deze er dus weldegelijk is.

Echter kost het wat pijn en moeite om deze boven water te krijgen.

Daarnaast geeft Eteck nu aan dat er alleen maar metingen beschikbaar zijn van de

afgelopen 2 jaar. Van de voorliggende 8 jaar is er niks bekent. Bizar, ongekend en

onacceptabel. Hoe zit dat met legionella, vervuiling en kwaliteit? Helaas zijn 147 gezinnen

binnen Bodegraven overgeleverd aan deze partij. En dat helaas nog voor de komende 20

jaar.

https://www.facebook.com/levi.hogendoorn.5/posts/3220646194870123
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https://www.facebook.com/photo/?fbid=3220646141536795&set=a.2378610395740378&__cft__[0]=AZVwEEQkTfTzFQApuN5VozOsEPNvjg39hOu5R3RDC01dJohl4JP856IFUVsZmNY-2qcI0vUWFXQQ8WuOHgImh0FKojniLNUxFdbzBFdEATiZl6PLrVIS3cAN04yN3APPZKg&__tn__=EH-R
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Actief

Arjan van Beijnum

De gemeenteraad wordt niet verkeerd voorgelicht hoor, want het is de

informatie die door Eteck wordt aangeleverd. Dat de informatie die door Eteck

wordt aangeleverd feitelijk onjuist is, kunnen we steeds aantoonbaar weerleggen.

Maar dat maakt niet uit. Feiten die het college niet bevallen, worden ter discussie

gesteld als ware het meningen. (Het college, want de projectleider noemt opvallend

vaak dat hij namens het college spreekt.)

Zie: https://bodegraven-reeuwijk.parlaeus.nl/.../Verslag...

• Volgens het verslag: "Zo is het onduidelijk of alle woningen nu correct zijn

aangesloten op het Eteck-systeem", doet vermoeden alsof onze woningen niet

correct zijn aangesloten. Maar de fout is binnen de demarcate van Eteck en de

verantwoordelijkheid van Eteck.

• Volgens het verslag: "Hij geeft aan dat specifieke meetdata nodig zijn om vast te

stellen of aan het contract voldaan wordt.", terwijl de bewoners die in overvloede

hebben aangeleverd.

• Volgens het verslag: "Er is echter sprake van veel onduidelijkheden en manco's op

de onderliggende prestatie-eisen.". Op de vraag welke dat zijn krijgen we al sinds 13

oktober 2021 géén antwoord.

• Volgens het verslag: "Hij stelt dat sprake is van verbetering, maar er is ook sprake

van mankementen in de woningen.". Ook hier weer in de afleverset van Eteck.

• Volgens het verslag: "Er is contact is met de gemeente Buren.". Tja, Eteck heeft

geen aansluitingen daar.

• Volgens het verslag: "Wat het contact met de ACM betreft, geeft hij aan dat hij hier

contact over heeft met Stichting WKO Weideveld". Laten we het erop houden dat dit

feitelijk onjuist is.

Leuk

Beantwoorden

23 min

Bewerkt

Actief

 

Schrijf een opmerking…

 

 

https://www.facebook.com/arjan.van.beijnum?comment_id=Y29tbWVudDozMjIwNjQ2MTk0ODcwMTIzXzMyMjA2NjY0NDgyMDE0MzE%3D&__cft__[0]=AZVwEEQkTfTzFQApuN5VozOsEPNvjg39hOu5R3RDC01dJohl4JP856IFUVsZmNY-2qcI0vUWFXQQ8WuOHgImh0FKojniLNUxFdbzBFdEATiZl6PLrVIS3cAN04yN3APPZKg&__tn__=R]-R
https://www.facebook.com/arjan.van.beijnum?comment_id=Y29tbWVudDozMjIwNjQ2MTk0ODcwMTIzXzMyMjA2NjY0NDgyMDE0MzE%3D&__cft__[0]=AZVwEEQkTfTzFQApuN5VozOsEPNvjg39hOu5R3RDC01dJohl4JP856IFUVsZmNY-2qcI0vUWFXQQ8WuOHgImh0FKojniLNUxFdbzBFdEATiZl6PLrVIS3cAN04yN3APPZKg&__tn__=R]-R
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fbodegraven-reeuwijk.parlaeus.nl%2Fuser%2Fshowdoc%2Faction%3Dview%2Fid%3D110159%2FVerslag_Maandelijkse_Inspraak__presentaties_en_meningvormende_overleggen_1_december_2021.pdf%3Ffbclid%3DIwAR2gUmZAyn6qyaYTl5MWdeqrB4ve6n-Zf47cmhPNPITT-NLGf9IXh7kHvR0%23page%3D11&h=AT3SlJDwj5-yE4MvoqXuoMEpRvcyPU6SKccIkwhp3ynMnMlLE32hZvijHQA_99EXO1YOi-Q-Hna0k4cI3xour-W5ricZw9XvUIDmpTm_HpKw7G69Y9hln63D6Wj5AX2ikZKgz2_1xJnW-MFqJw&__tn__=R]-R&c[0]=AT0aP5n58EaOq4qVELv5h04xX9fNQVsNI6xHGfw-nWHGp-tUTA7WyJRsDIWUnQ3-KTuGlY46D__HuxCZr9gkOPbexznOfCYf4Q6AQKHjlD1zSzCz1D5TLuSfRWoRUw9xHkM-v-mzAEFcDQfgArtvwMHOsw
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